
Geachte raad en B en W van de gemeente Westerkwartier. 
 
Sinds een tijd gaat het mis met het ophalen van de milieu zakken. Door scherpere controle?  van 
medewerkers  HRM blijven er veel zakken en ander gedeponeerd afval op straat achter. Deze 
achtergebleven zakken worden niet meer door bewoners opgehaald en blijven dan liggen, waaien 
weg en/of gaan open en afval “’ verdwijnt” in de sloten, openbaar groen etc. Gevolg is dat dit afval 
weer door uw medewerkers van de gemeentelijke dienst opgezocht, verzameld en weer 
getransporteerd , gestort moet gaan worden. Een erg dure! gang van zaken maar ook nog een nog 
eens een zeer onwenselijke niet duurzame gang van zaken.  
Vandaag 14 maart op mijn fiets naar winkelcentrum Marum geweest en op dit stukje route van nog 
geen 2 km heb ik tussen de 25 en 30 milieuzaken geteld die achter zijn gebleven. Bijv. ter hoogte van 
het zwembad liggen de zakken al in de sloot (erg smal stukje berm langs Hoornweg). 
Uiteraard is het juist scheiden belangrijk en mogen niet alle type plastic in de zak MAAR is het nu nog 
wel zinvol?? Is wellicht het excuus van blijven liggen, “” Zitten verkeerde spullen in, burgers moeten 
het  maar beter doen etc. etc. “’ Maar dit kan nooit een excuus zijn om op deze manier ongewenst 
afval in het milieu te krijgen. Als bewoners niet (allemaal) in staat zijn om het juiste voor mekaar te 
krijgen dan is de methode niet een juiste en moet het anders. 
Het gescheiden inzamelen schiet nu zijn doel voorbij en kost alleen maar (te) veel 
gemeenschapsgeld.   
Lijkt mij dat het tijd wordt om deze gang van zaken maar eens te onderzoeken en anders te doen 
besluiten. Scheiden in de “fabriek’ is toch efficiënter, goedkoper  en voorkomt in ieder geval 
zwerfvuil, extra ophaal en stort kosten. 
Uw meldsysteem en het aantal telefoongesprekken zijn al indicaties dat het niet gaat. Overigens blijft 
het tobben bij het maken van een melding veelal wordt er na week en nog langer pas gereageerd op 
melding van achtergebleven afval. Medewerkers geven aan dat ze nu pas de melding hebben 
gekregen , afval is dan al verspreid etc. Ook voor hen erg vervelend! Omdat zij buiten er op aan 
gesproken worden waarom ze nu pas komen. Uiteraard ligt dat niet bij hen! 
Ga ervan uit dat u dit bericht serieus neemt en wilt beoordelen cq bereid bent om stappen te gaan 
ondernemen. Leeft enorm onder bewoners en zijn vaak erg boos over deze gang van zaken.  
Hoor graag uw reactie. 
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